
 
 

Protokoll – Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 

 

Hampetorp – Odensbackens IF 

Måndagen den 23 mars 2020 kl 18:00 

Odenvallen 

 

Närvarande: Johan Lundström, Anders Persson, Jörgen Setterman,  

Marko Hiltunen och Oskar Axelsson via Skype 

 

§1.  Ordförande Johan hälsade närvarande välkomna och öppnar mötet.  

 

§2.  Då detta är första styrelsemötet efter årsmötet sker stadgeenligt 

konstituerande av styrelsen.  

Till ordförande vald på årsmötet: Johan Lundström 

Till kassör bestämdes: Oskar Axelsson 

Till vice ordförande bestämdes: Anders Persson 

Till sekreterare bestämdes: Marko Hiltunen 

Ledamöter: Jörgen Setterman 

Suppleant vald på årsmötet: Sören Sahlén 

 

Vi har vakanser i styrelsen och avsikten är att försöka utöka styrelsen med 

fler. Mötet ser ett behov av att knyta till sig en person som kan ansvara 

framförallt frågor kring uthyrning av samlingslokalen och hålla lite koll på 

övriga evenemang.  

 

§3.  Förslaget på dagordningen granskades och godkändes.  

 

§4. Föregående protokoll läster igenom och godkändes. 

  

§5 Rapporter och skrivelser 

• Det finns en önskan om att föreningen ska investera i 9-mannamål. Det 

har dock kommit direktiv från SvFF om att dessa målburar inte ska 



användas under kommande säsong så frågan parkeras tills vidare och 

tas upp igen vid behov.  

§6 Ekonomi 

● Tack vare lite pusslande har det dykt upp lediga luckor på 

reklamtavlan, vi får jobba för att fylla ut luckorna. I samband med att vi 

fakturerar våra sponsorer så skickar vi med en bild som visar 

sponsorns skylt på reklamtavlan. Anders tar ett par bilder och skickar 

till Oskar som i sin tur får iväg fakturorna innan månadens slut.  

● Budgeten för 2020 går vi igenom på nästa ordinarie styrelsemöte.  

 

§7 Idrottsplatsen 

• Anders meddelar att elkabeln till den nya robotgräsklipparen är 

nedgrävd och klar. Installationen sker den 31/3. Anders och Johan tar 

på sig att märka ut var begränsningsslingan skall grävas ner.  

• Herrarnas A-lag önskar få tillgång till gräsplanerna men vi ber dem 

avvakta tills vi ser att gräset etablerat sig ordentligt och att 

minusgraderna är ett minne blott.  

• Utegymmet är på gång, modulerna håller på och färdigställs hos 

leverantören och därefter sker installationen. Vi har fått en förfrågan 

om att ordna med ett litet ”jippo” och en sorts invigning av utegymmet. 

Mötet är positiva till tanken och avvaktar vidare förslag från 

initiativtagaren. Anders har även ordnat med belysning till platsen där 

utegymmet kommer stå, belysningen aktiveras av rörelse.  

• Mötet diskuterar den planerade städdagen den 19/4. I dessa oroliga 

corona-tider ska ju större sammankomster undvikas. Vi avser köra 

enligt plan och håller så klart ögonen öppna för direktiv från 

myndigheterna och ändrar planerna om annat framkommer. Det mesta 

av aktiviteterna kommer ske utomhus. Städutrustningen är eftersatt 

och behöver uppdateras, Johan och Oskar handlar nyare städredskap.  

• Resurserna för sommarens klippning, kritning, bevattning mm ser bra 

ut.  

 

 

§8 Övriga frågor 

• Till nästa möte önskar Johan att vi alla funderar över om vi har några 

speciella önskemål på investeringar till anläggningen. Johan ser gärna 

att vi investerar i en fyrhjuling som skulle underlätta många moment 

och göra arbetet på Odenvallen mycket enklare. Mötet anser att detta 

är en klok tanke, Anders och Jörgen sonderar terrängen efter lämpliga 

fordon.  

• Har vi något namnförslag till Gurras kommande kompis, alltså 

robotklippare nr 2? Alla förslag välkomna!  



• Faktureringen av medlemsavgifterna har Johan påbörjat till viss del, vi 

kommer trycka iväg alla inom kort.  

 

§9 Nästa möte bestämdes till måndagen den 6:e april kl 18:30 på Odenvallen.  

 

§10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 

 

 

 

 

 

Ordförande     Sekreterare 

 

Johan Lundström    Marko Hiltunen 


